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a Budaörsi Részönkormányzat – Frankhegy
2016. május 23-i üléséről

Helyszín: Budaörs Város Önkormányzat Polgármesteri Hivatala
II. emeleti 229-230. sz. tárgyaló terem

Jelen vannak: Hauser Péter elnök, Dr. Hardy Géza, Ferenci Máté Miklós, Roszik
György,  Bottyán  István  a  részönkormányzat  tagjai,  Csík  Edina  főépítés,  Lőrincz
Mihály ügyosztályvezető, dr. Kontra Gábor köztisztviselő.

Jelen vannak továbbá: Dr. Antal István, frankhegyi lakos.  
Jegyzőkönyvvezető: Ládonyi János

Hauser  Péter elnök: Köszönti  a  megjelenteket,  megállapítja,  hogy  a
Részönkormányzat  határozatképes,  5  fő  jelen  van,  javasolja  jegyzőkönyv
hitelesítőnek dr. Hardy Gézát.

19/2016.  (V.23.)  Budaörsi  Részönkormányzat  -  Frankhegy sz.  határozat  a
jegyzőkönyv hitelesítő személyének megválasztásáról. 
A Részönkormányzat 5 igen szavazattal fogadta el a határozatot.

A Frankhegyi Részönkormányzat jegyzőkönyv hitelesítőnek megválasztotta dr. Hardy
Gézát. 

Hauser Péter elnök javaslatot tett a napirendi pontra az alábbiak szerint:

1. Tájékoztatás – Frankhegy fejlesztéséről.
2. Frankhegy  területére  vonatkozó  változtatási  tilalom  elrendeléséről  szóló

módosított 32/2015. (XI.05.) önkormányzati rendelet módosításáról.
3. A Budaörs Város Önkormányzat 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról

szóló beszámoló.
4. A Frankhegyi őszibarack nap támogatása.

Hauser Péter javasolta, hogy a 4. sz. napirendi pontot vegyék le, mert észrevételt 
tett a Pénzügyi Iroda vezetője, a Főépítész és a Jogi és Szabályozási Osztály 
vezetője az előterjesztéssel kapcsolatban.

Ládonyi János megjegyezte, hogy mindhárom észrevételt e-mailben kiküldte és az 
EDTR rendszeren is mindegyik látható. 

Bottyán István elmondta, hogy érti, hogy ezt nem lehet, de mi a megoldás, 
kérdezte. 

Ládonyi János elmondta, hogy az előterjesztő a vélemények figyelembevételével 
készít egy új előterjesztést, amely megfelel a jogszabályoknak. Bárkinek segítséget 
nyújt a hivatal, ha erre igény van az előterjesztések elkészítéséhez, erre több 
alkalommal volt példa.  
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Hauser Péter kérte, hogy szavazzanak a 4. sz. napirendi pont levételéről. 

20/2016.  (V.23.)  Budaörsi  Részönkormányzat  -  Frankhegy sz.  határozat  a
napirendről, való levételről. 
A Frankhegyi  Részönkormányzat  1 igen,  1  tartózkodó és 3  nem szavazattal
nem  vette  le  napirendjéről  a Frankhegyi  őszibarack  nap  támogatása  című
előterjesztést.

Dr. Hardy Géza kérdezte, hogy május 12-én Löfler Dávid az előterjesztést beküldte,
miért nem tett semmit 10 nap alatt a Frankhegyi Részönkormányzat elnöke, Hauser
Péter, hogy az előterjesztés törvényes legyen, hiszen ez a frankhegyi program négy
éve egy rendszeres esemény?

Hauser  Péter elmondta,  hogy  május  17-én  készültek  el  az  észrevételek,  ezek
azonnal felkerülnek az EDTR rendszerre, valamint e-mailban is kiküldésre kerültek.
Az észrevételek szerint az önkormányzat szerveit – így a részönkormányzatot sem –
az önkormányzat nem támogathatja. 

Dr. Hardy Géza elmondta, hogy Hauser úrnak kellett volna tennie annak érdekében,
hogy ez az előterjesztés jogszerű legyen.  Valami módját meg kellett  volna találni,
hogy ez az előterjesztés menjen. 

Roszik György elmondta, hogy Ládonyi János korábbi üléseiken arról tájékoztatta a
részönkormányzatot,  hogy a részönkormányzatnak nincs önálló pénzügyi  kerete a
költségvetésben, de a képviselő testülettől kérhetnek forrást, most viszont nem lehet
megszavazni az előterjesztést, akkor a korábbi információ Ládonyi úrtól félrevezetés
volt! Ő volt ennek az előterjesztés szerkesztője, Löfler Dávid csak formába öntötte. 

Ládonyi  János elmondta,  hogy  lehetősége  van  Roszik  úrnak  a  korábbi  ülések
hanganyagának visszahallgatására, mert ezt az információt, ilyen tartalommal nem
mondta.  

Bottyán István kérdezte, hogy kit zavar ez az előterjesztés?

Hauser Péter elmondta, hogy a formai kérdéseket, jogszabályokat is be kell tartani,
a  részönkormányzat  nem  kérhet  támogatást  a  képviselő-testülettől,  egy  civil
szervezet viszont kérhet. Kérdezte, hogy a 4. sz. napirendet így tárgyalhatják e?

Ládonyi János válaszában elmondta, hogy – miután a részönkormányzat nem vette
le napirendjéről a 4. sz. napirendi pontot – tárgyalhatják, de jogszerű döntés nem
hozható.   

Hauser Péter kérte, hogy szavazzanak a meghívóban kiküldöttek szerinti 
napirendről.

21/2016.  (V.23.)  Budaörsi  Részönkormányzat  -  Frankhegy sz.  határozat  a
napirendről, való levételről. 
A Frankhegyi  Részönkormányzat  1 igen,  1  tartózkodó és 3  nem szavazattal
nem fogadta el a napirendjét.
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Hauser Péter megállapította, hogy napirendi pontok híján nincs mit tárgyalni, az ülés
befejeződött.
Dr. Hardy Géza kérte a részönkormányzat elnökét, hogy a lehető leghamarabb – 8
napon belül - hívjon össze egy rendkívüli bizottsági ülést. Kérdezte Hauser Pétertől,
hogy elfogadja a kérés így szóban, vagy írásban is nyújtsák be? (a kérést támogatta
Bottyán István és Roszik György is.)

Hauser Pétert jelezte,  hogy a kérést  tudomásul  vette,  elfogadja  a szóban feltett
kérést.

Hauser Péter elnök a részönkormányzat ülését 17. 20-kor bezárta. 

        Hauser Péter                                                                   dr. Hardy Géza
a részönkormányzat elnöke                                         jegyzőkönyv-hitelesítő
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